
 
 
Referat bestyrelsesmøde onsdag den 13. januar 2021 (webmøde) med deltagelse af Radu Vijdea, 
Mikkel Taudorf, Muhanad Al-Hashimi og Thor Bechsgaard. Johnny Christensen meldte afbud og 
Arindam Bharadwaz deltog ikke. 
 
1. Planlægning til 2021 - hvad er udsigten  

Med den nuværende vaccinationsindsats, tænker vi at det er muligt at afholde Dansk Forening for 

Interventionel Radiologis årlige videnskabelige årsmøde på Sinatur Hotel Storebælt i Nyborg 3.-4. 

juni. Hotellet er booket på lige vilkår med sidste år og vi vil ligeledes som sidste år have mulighed 

for fuld annullering frem til seks uger før mødet, altså frem til 21. april 2021. 

 

2. Mulige begrænsninger 

Vi kan dog igen risikere at mødet ikke vil være muligt at afholde pga. coronarestriktioner, hvorfor 

vi så fald kan være nødsaget til at udskyde mødet igen fx til oktober som sidste år. 

 

3. Skal vi sende poster ud allerede nu? 

Der vil blive sendt indbydelser ud til firmaerne i den nærmeste fremtid, hvor muligheden for 

udskydelse af mødet pga. coronarestriktioner adresseres. 

 

4. Foredragsholderne både herhjemme og fra Tyskland vil gerne være med til næste DFIR 

Vi tænker at formanden Arindam vil tage kontakt til de tyske foredragsholdere, for at forhøre sig 

om de fortsat har mulighed for at komme og præsentere på årsmødet. 

 

5. Videnskabeligt program kan være uændret. 

Bestyrelsen vil forhøre sig med de forskellige foredragsholdere som var med i programmet for 

årsmødet i 2020. 

 

6. Har vi feedback fra firmaerne? 

Efter invitationerne bliver sendt, må vi forvente svar fra firmaerne. 

 

7. Skal vi begynde at snakke med radiografrådet eller alt er for tidligt? 

Vi tænker at Arindam vil tage kontakt til Radiografrådet, da han har stået for kontakten indtil nu. 

 

8. Hvordan håndterer vi Corona udviklingen? 

Vi må afvente og se hvordan situationen udvikler sig. 

 

9. Skal vi evt. have et Webinar som backup til fysisk møde. 

Der er ikke opbakning til afholdelse af webinar. 

 

10. Evt. 

 

PhD studerende fra RH, vil måske have mulighed for at komme og præsentere projekt vedr. 

prostataembolisering inkl. publiceret systematisk review om emnet. 

 
Næste bestyrelsesmøde vil blive afholdt i starten af april før den 21. april, hvor vi har vores frist for 
afbestilling af Hotel Sinatur i Nyborg. Der vil blive sendt Doodle ud mhp. dato. 
 


